
Poznań, 06.02.2018r  
 

Maria Lisiecka- Pawełczak  
 
Radna Miasta Poznania  
 

Pan  
 

Grzegorz Ganowicz  
 

Przewodniczący Rady Miasta Poznania  
 

 

Interpelacja  
 
 

Dotyczy:  Przedłużenia linii autobusowej nr 68 z pętli Podolany do pętli Strzeszyn. 
 
 
 
Mieszkańcy osiedla Strzeszyn zwrócili się do mnie z prośbą o podjęcie działań mających na 
celu przedłużenie linii autobusowej numer 68 z pętli (obecnej końcowej) Podolany do pętli 
Strzeszyn.  
Przedłużenie linii do pętli Strzeszyn będzie dużym udogodnieniem dla mieszkańców i 
zdecydowanie poprawi obecne warunki komunikacyjne dla mieszkańców chcących dostać się 
do centrum miasta. 
 
Proszę o informacje czy i kiedy miasto planuje wydłużenie linii.  
Zaznaczam, że problem komunikacji zbiorowej na terenie Strzeszyna jest często podnoszony 
przez mieszkańców.  
 

Z poważaniem,  
 

Maria Lisiecka – Pawełczak  
 


